
Verslag van de Algemene Ledenvergadering Sportvereniging Beo

Op Donderdag 14 april 2022 hield Beo zijn jaarlijkse algemene ledenvergadering in het Dorpshuis De
Vijf Bogen. Dit nadat het i.v.m. corona twee jaar niet mogelijk is geweest.

Aanwezig
Harry van Vliet, Gerard de Korte, Rene Tolbherg, Koos Werneke, Joyce v/d Marel, Annelies de Haan,
Gerard Nelis.
Bestuur: Jan Maarten de Groot (voorzitter), Edwin Molenaar (penningmeester), Esmaralda Voorbij
(secretaris, notulen).
Afwezig met bericht: Edith Kuijl, Inge Scholten, Gerard Nelis, Johan en Wenni Vonk.
Afwezig: Dirk de Jong, Toos van der Weijden, Frits Olthof, Jose Snep. Mary van Eijk

1. Opening
De voorzitter Jan Maarten de Groot opent de vergadering om 20.30 uur en heet de aanwezigen
welkom.

2. Notulen ALV 2019
Op blz 3 op de puntjes bij Gerard mag Nelis ingevuld worden. De notulen worden verder goed
gekeurd.

3. Mededelingen
2020 was goed begonnen totdat we te maken kregen met corona. BEO is toen gestopt tot de vakantie
en zouden in september weer beginnen tenzij het eerder kon. De ouderengroep op de dinsdag ochtend
was geheel gestopt en is pas dit seizoen weer begonnen. Voor de rest van de groepen was het af en aan.
Uiteindelijk van het dorpshuis wel korting gekregen op de huur. Joyce stopte na ongeveer 8 jaar met
de conditiegroep op de woensdagavond. Zij is voor zichzelf begonnen en heeft in Mijdrecht een
dansschool opgestart. Zij werd eerst vervangen door Mark tot dat hij wegens omstandig heden ook
moest stoppen. Via Markt hebben we contact kunnen leggen met Marieke zij geeft nu ongeveer 6
maanden training. Hierover krijgen we goede berichten.
i.v.m. de corona en het gedeeltelijk hierdoor moeten stoppen is met enige regelmaat de contributie
aangepast.
Het oud papier op halen wordt door Michiel Voorbij in goede banen geleid. Tijdens corona heeft de
gemeente het lopen tijdelijk overgenomen.
Harry van vliet merkt te recht op dat in deze periode minder opgehaald is qua opbrengsten van het oud
papier. Wat wordt bevestigd door Jan Maarten. De controle daarop is helaas erg moeilijk.
Fits de trainer van volleybal kamt met lichamelijke problemen en Mary heeft aan te geven met
pensioen te willen gaan maar gaat nog even door.

4. Jaarverslagen sub besturen

Volleybal
Officieel is Dirk de Jong nog contact persoon. Hij heeft echter wel aangegeven te willen stoppen.
Er zijn momenteel 12 leden bij het volleybol de jongste is 30jaar. Meer jongere leden erbij zou niet
verkeerd zijn. Verder loopt het goed.
Gymnastiek
De jongste groepen lopen goed en de kleutergroepen zitten helemaal vol.
Na de coronaperiode is er weer een mini ¾ kamp geweest en heeft de selectiegroep ook weer een
wedstrijd gehad. Bij deze wedstrijden zijn een aantal medailles behaald.
BEO is van plan om voor alle leden en vrijwilligers een BBQ te organiseren. Wellicht dan op deze
dag dan ook weer een demonstratie of een onderlinge wedstrijd wordt georganiseerd
Met corona was het voor de ouders en voor andere ook vaak lastig qua regels. Mochten de ouders
wel/niet mee de kleedkamer in ect. Een paar ouders waren echt niet blij met de maatregelen die
getroffen moesten worden o.a. de aanpassingen qua tijden. Gelukkig veerden de meeste ouders
mee.



De nieuwe pakjes zijn geregeld voor de gym. De eerste keer was dit gezamenlijk aangeschaft. Nu
staat er een link op de website en kunnen ouders dit zelf regelen.
Momenteel zijn we in samenwerking met de ijsclub bezig om voor alle kinderen te zorgen dat ze
gelegenheid krijgen om te sporten. Dit is dan vooral gericht op de opbouw van de
basisvaardigheden en conditie.

.

5. . Financiën Verslag van de penningmeester over het jaar 2018
De BEO is financieel gezond. De afgelopen twee jaar heeft de BEO van de overheid en gemeente een
kleine vergoeding gehad voor gemiste inkomsten en loon Jose. Joyce heeft 70% gedeclareerd en Mary
en Frit hadden ervoor gekozen om geen declaratie voor de trainingen in te dienen.
Dirk de Jong heeft een poging gewaagd om badminton op te zetten. Dit is helaas niet gelukt maar heeft
wel geld gekost.
Een grote kostenpost is het vernieuwen van de website geweest. Deze website wordt nu ook door
iemand anders beheerd.
Mark en Marieke zijn meer gaan kosten. We zitten nu dan ook meer marktconform.
BEO heeft meegedaan aan 3 acties die aardig wat geld hebben opgeleverd namelijk:
De grote club actie, Rabobank actie en de actie van de Plus.
In 2020 is er meer uitgegeven dan dat er binnen was gekomen. Gelukkig is de BEO wel nog steeds
financieel gezond.
Door het te moeten stoppen met de sporten vanwege corona is de contributie een paar keer aangepast.
De eerste keer is er een half jaar van af gegaan. En in het laatste jaar 1 maand.

Op 30 maart hebben Gerard Nelis en Gerard de Korte bij Edwin Molenaar de administratie van 2020
en 2021 doorgenomen in hun hoedanigheid als kascommissie.
De Saldi van de rekeningen bij de banken zijn gecontroleerd en in orde bevonden. Door middel van
steekproeven zijn er ook verschillende uitgaven gecontroleerd. Op deze manier zijn ook de inkomsten
van de contributies op de bankrekeningen gecontroleerd. Het gaat hier dan uitsluitend om de totalen
per maand. De administratie van de contributie was niet aanwezig.
De administratie was onoverzichtelijk en bevat onjuistheden. De Saldi van de bankrekeningen komt
niet overeen met de geadministreerde bedragen. Desondanks zijn er geen onjuistheden waargenomen
in de bankoverschrijvingen qua in- en uitgaven. Uit de gestelde vragen van de kascommissie volgde
antwoord waaruit de juistheid kon worden getoetst.
De kascommissie doet de volgende aanbevelingen:
De in- en uitgaven verwerken in grootboekvorm al dan niet met een administratiepakket.
De ledenadministratie nog laten controleren door de kascommissie.
De kascommissie verklaard dat de gepresenteerde cijfers op basis van de bankoverzichten onjuist zijn.
Er zijn geen onrechtmatige in- en uitgaven geconstateerd.
Het voorstel van de kascommissie is om Edwin Molenaar voor de jaarrekening 2020 en 2021 de
gelegenheid te geven on de onvolkomenheden te corrigeren en hem later decharge te verlenen.

De afspraak wordt gemaakt om de administratie voor de zomer weer in order te hebben en dan
opnieuw te laten controleren.

6 . Verkiezing en benoeming nieuwe Kascommissie
Nadat de administratie opnieuw gecontroleerd is wordt er weer een nieuwe kascommissie
gekozen. Gerard Nelis samen met iemand anders zal dan de controle doen.



7. Rondvraag
De vraag wordt gesteld of er nog een stratenvolleybal wordt georganiseerd: Zoals eerder al vermeld
zijn we van plan om een BBQ te organiseren voor alle leden en vrijwilligers om ook na twee jaar
corona iedereen te kunnen bedanken. Wellicht dat op deze dag iets georganiseerd kan worden. Ook
wordt aangegeven dat het animo om mee te doen steeds minder wordt. Dit was ook voor het 5
bogentoernooi zo de laatste tijd. Wellicht niet op korte termijn maar kan er wel gekeken worden om
een toernooi te organiseren.

9. Afsluiting
Alle aanwezigen worden bedankt voor hun komst. Er wordt nog na geborreld aan de bar.


